
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання сорок другої сесії Чернігівської міської ради 

сьомого скликання 

30 травня 2019 року        м. Чернігів 
 

Розпочато засідання о 09.40 

Закінчено засідання о 16.40 
 

Головуючий на сесії – міський голова Атрошенко Владислав 

Анатолійович. 

Загальний склад Чернігівської міської ради сьомого скликання 

становить 42 депутати. У роботі засідання сорок другої сесії міської ради 

сьомого скликання взяли участь 38 депутатів. 
 

На сесію запрошені: 

- заступники міського голови; 

- начальники відділів та управлінь міської ради; 

- голови Деснянської та Новозаводської районних у місті рад; 

- керівники міських органів виконавчої влади, підприємств, 

організацій та установ; 

- керівники підприємств житлово-комунального господарства; 

- представники засобів масової інформації. 

 

Відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 

та Закону України «Про запобігання корупції» міський голова         

Атрошенко В. А. повідомив про наявність конфлікту інтересів при розгляді 

питання проекту порядку денного «Про затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості), передачу земельних ділянок у власність та оренду громадянам 

для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального садівництва та 

учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей 

загиблих учасників АТО для індивідуального дачного будівництва», «Про 

надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою юридичним та 

фізичним особам», та «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

юридичним та фізичним особам». 

Депутат міської ради Тарасовець О. М. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді питання проекту порядку денного «Про 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою, надання, вилучення і передачу 

земельних ділянок юридичним і фізичним особам». 

Депутат міської ради Бакшун І. М. повідомив про наявність конфлікту 

інтересів при розгляді питання проекту порядку денного «Про надання 

дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічних документацій із землеустрою юридичним та фізичним 

особам».  
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Вони заявили, що не будуть приймати участі у голосуванні при 

розгляді цих питань порядку денного. 

 

Більшістю голосів міська рада затвердила такий порядок денний 

роботи сорок другої сесії міської ради сьомого скликання: 

 

1. Про внесення змін та доповнень до Комплексної цільової Програми 

розвитку житлово-комунального господарства міста Чернігова на 2017-2020 

роки. 

2. Про затвердження змін до Програми підтримки громадських 

організацій міста Чернігова на 2019 рік. 

3. Про затвердження внесення змін до Програми розвитку туризму та 

промоції міста Чернігова на 2019-2021 роки. 

4. Про надання згоди на безоплатну передачу у комунальну власність 

територіальної громади м. Чернігова об’єктів соціальної та інженерної 

інфраструктури. 

5. Про погодження Інвестиційної програми ПУБЛІЧНОГО 

АКЦІОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА «ОБЛТЕПЛОКОМУНЕНЕРГО» на 2019 

рік у сфері теплопостачання. 

6. Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 

21.03.2019 «Про затвердження переліків об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова» № 40/VII-6. 

7. Про внесення змін та доповнення до Програми управління 

комунальним майном територіальної громади міста Чернігова на 2017-2019 

роки. 

8. Про внесення змін та доповнень до Методики розрахунку та порядку 

використання плати за оренду майна комунальної власності територіальної 

громади міста Чернігова (19 сесія 5 скликання) зі змінами та доповненнями. 

9. Про внесення змін до переліку об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2019 

році. 

10. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності 

територіальної громади м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2019 

році. 

11. Про надання в безоплатне користування приміщень Комунального 

закладу «Позашкільний навчальний заклад «Центр роботи з дітьми та 

молоддю за місцем проживання» Чернігівської міської ради організаціям та 

закладам комунальної та державної форм власності, які функціонують на 

території міста Чернігова, які надають безкоштовні послуги дітям та молоді 

міста. 

12. Про здійснення на території м. Чернігова діяльності, пов’язаної з 

розміщенням пересувних цирків, які використовують тварин. 

13. Про внесення змін та доповнень до Програми розвитку 

електричного транспорту м. Чернігова на 2018-2022 роки”. 

 14. Про виконання міського бюджету за І квартал 2019 року. 
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15. Про використання коштів резервного фонду міського бюджету за 

І квартал 2019 року. 

16. Про затвердження граничних сум витрат на придбання автомобілів, 

меблів, іншого обладнання та устаткування, комп’ютерів органами місцевого 

самоврядування, а також установами та організаціями, які утримуються за 

рахунок коштів міського бюджету міста Чернігова. 

17. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради від                  

29 листопада 2018 року № 36/VII-33 «Про міський бюджет на 2019 рік» зі 

змінами і доповненнями (№ 38/VII-6, № 39/VII-14, № 40/VII-8, № 41/VII-10). 

18. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

громадянам – учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та 

членам сімей загиблих учасників АТО для індивідуального дачного 

будівництва,  для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального 

садівництва, будівництва індивідуальних гаражів та городництва. 

19. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості), 

передачу земельних ділянок у власність та оренду громадянам для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка), індивідуального садівництва та учасникам 

АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей загиблих 

учасників АТО для індивідуального дачного будівництва. 

 20. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам. 

 21. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою, надання, 

вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і фізичним особам. 

22. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним та 

фізичним особам. 

23. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення. 

24. Про Звернення Чернігівської міської ради до Прем’єр-міністра 

України щодо формування ціни на газ та вирішення інших проблемних 

питань теплогенерації. 

 25. Про залучення технічної допомоги (консультаційних послуг) щодо 

реалізації проекту «Термомодернізація будівель бюджетних закладів міста 

Чернігова». 

 26. Про Звернення до Президента України, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України щодо внесення змін до Земельного кодексу 

України в частині продажу земельних ділянок комунальної власності та прав 

на них на електронних земельних торгах. 
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 27. Про пільговий проїзд дітей (учнів) шкільного віку  

м. Чернігова в міському електричному транспорті. 

 28. Про депутатські запити. 

29. Різне. 

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 38 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
 

 

ЧАС ДЛЯ ДОПОВІДЕЙ: 

По першому питанню      до 10 хвилин 

По другому питанню      до 10 хвилин 

По третьому питанню      до 10 хвилин 

По четвертому питанню     до 10 хвилин 

По п'ятому питанню      до 10 хвилин 

По шостому питанню      до 10 хвилин 

По сьомому питанню      до 10 хвилин 

По восьмому питанню      до 10 хвилин 

По дев’ятому питанню      до 10 хвилин 

По десятому питанню      до 10 хвилин 

По одинадцятому питанню      до 10 хвилин 

По дванадцятому питанню     до 10 хвилин 

По тринадцятому питанню     до 10 хвилин 

По чотирнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По п’ятнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По шістнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По сімнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По вісімнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По дев’ятнадцятому питанню    до 10 хвилин 

По двадцятому питанню     до 10 хвилин 

По двадцять першому питанню    до 5 хвилин 

По двадцять другому питанню    до 5 хвилин 

По двадцять третьому питанню    до 10 хвилин 

По двадцять четвертому питанню    до 05 хвилин 

По двадцять п’ятому питанню    до 05 хвилин 

По двадцять шостому питанню    до 05 хвилин 

По двадцять сьомому питанню    до 10 хвилин 

По двадцять восьмому питанню    до 05 хвилин 

По двадцять дев’ятому питанню    до 05 хвилин 
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Першу перерву зробити через дві години роботи, наступні через кожні 

півтори години, перерву на обід з 14.00 до 14.45. 

 

Щодо першого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнень до Комплексної цільової Програми розвитку житлово-

комунального господарства міста Чернігова на 2017-2020 роки» виступив 

Куц Я. В. – начальник управління житлово-комунального господарства 

міської ради. 
 

Міська рада з першого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 1, яке 

додається.  
 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
 

Щодо другого питання порядку денного «Про затвердження змін до 

Програми підтримки громадських організацій міста Чернігова на 2019 рік» 

міська рада прийняла рішення № 42/VII – 2, яке додається. 

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 37 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
 

Щодо третього питання порядку денного «Про затвердження внесення 

змін до Програми розвитку туризму та промоції міста Чернігова на 2019-2021 

роки» міська рада прийняла рішення № 42/VII – 3, яке додається. 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
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Щодо четвертого питання порядку денного «Про надання згоди на 

безоплатну передачу у комунальну власність територіальної громади             

м. Чернігова об’єктів соціальної та інженерної інфраструктури» міська рада 

прийняла рішення № 42/VII – 4, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

37 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 
  

 

Щодо п'ятого питання порядку денного «Про погодження 

Інвестиційної програми ПУБЛІЧНОГО АКЦІОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 

«ОБЛТЕПЛОКОМУНЕНЕРГО» на 2019 рік у сфері теплопостачання» в 

обговоренні питання взяли участь: 

 

Поляков 

Антон 

 

- громадський активіст 

Геращенко 

Віктор Михайлович 

 

- голова правління АТ 

«Облтеплокомуненерго» 

 

Міська рада з п’ятого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 5, яке 

додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 34 

НІ  1 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо шостого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнень до рішення міської ради від 21.03.2019 «Про затвердження 

переліків об’єктів комунальної власності територіальної громади м. 

Чернігова» № 40/VII-6» міська рада прийняла рішення № 42/VII – 6, яке 

додається. 
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Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

 

ТАК 38 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо сьомого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнення до Програми управління комунальним майном територіальної 

громади міста Чернігова на 2017-2019 роки» міська рада прийняла рішення 

№ 42/VII – 7, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо восьмого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнень до Методики розрахунку та порядку використання плати за 

оренду майна комунальної власності територіальної громади міста Чернігова 

(19 сесія 5 скликання) зі змінами та доповненнями» виступив Єпінін О. Ю. – 

начальник фонду комунального майна міської ради. 

 

Міська рада з восьмого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 8, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо дев’ятого питання порядку денного «Про внесення змін до 

переліку об’єктів комунальної власності територіальної громади                    

м. Чернігова, що підлягають приватизації у 2019 році» виступив Єпінін О. Ю. 

– начальник фонду комунального майна міської ради. 
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В обговоренні питання взяв участь: 

 

Депутат 

Бистров  

Віктор Едуардович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Міська рада з дев’ятого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 9, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

38 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо десятого питання порядку денного «Про затвердження переліку 

об’єктів комунальної власності територіальної громади м. Чернігова, що 

підлягають приватизації у 2019 році» виступив Єпінін О. Ю. – начальник 

фонду комунального майна міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Мешканка міста 

 

- щодо питання 10 проекту порядку 

денного  

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат 

Тимошенко  

Олександр Володимирович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

підприємництва, туризму та інвестиційної 

діяльності 

 

Депутат 

Березинець  

Ірина Геннадіївна  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат 

Тарасовець  

Олександр Миколайович  

 

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
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Депутат   

Бакшун  

Іван Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

Депутат  

Соколов  

Олександр Володимирович  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Депутат 

Воробйов  

Сергій Олександрович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

Депутат  

Летута  

В'ячеслав Васильович  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин  

Депутат  

Антонов  

Олександр Сергійович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат  

Білогура 

Василь Олексійович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 

 

 

Міська рада десяте питання порядку денного сорок другої сесії міської 

ради сьомого скликання зняла з розгляду. 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

35 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 9 
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Щодо одинадцятого питання порядку денного «Про надання в 

безоплатне користування приміщень Комунального закладу «Позашкільний 

навчальний заклад «Центр роботи з дітьми та молоддю за місцем 

проживання» Чернігівської міської ради організаціям та закладам 

комунальної та державної форм власності, які функціонують на території 

міста Чернігова, які надають безкоштовні послуги дітям та молоді міста» 

виступив Дериземля А. В. – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

міської ради. 

 

Міська рада з одинадцятого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 10, яке 

додається.  

 

Результати голосування  

 

Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 9 

 

Щодо дванадцятого питання порядку денного «Про здійснення на 

території м. Чернігова діяльності, пов’язаної з розміщенням пересувних 

цирків, які використовують тварин» міська рада прийняла рішення                        

№ 42/VII – 11, яке додається. 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 7 

 

Щодо тринадцятого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнень до Програми розвитку електричного транспорту м. Чернігова на 

2018-2022 роки» виступила Сікач Н. М. – заступник начальника управління 

транспорту, транспортної інфраструктури та зв’язку міської ради. 

 

Міська рада з тринадцятого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 12, яке 

додається.  
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Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо чотирнадцятого питання порядку денного «Про виконання 

міського бюджету за І квартал 2019 року» міська рада прийняла рішення       

№ 42/VII – 13, яке додається. 
 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо п’ятнадцятого питання порядку денного «Про використання 

коштів резервного фонду міського бюджету за І квартал 2019 року» міська 

рада прийняла рішення № 42VII – 14, яке додається. 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

31 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо шістнадцятого питання порядку денного «Про затвердження 

граничних сум витрат на придбання автомобілів, меблів, іншого обладнання 

та устаткування, комп’ютерів органами місцевого самоврядування, а також 

установами та організаціями, які утримуються за рахунок коштів міського 

бюджету міста Чернігова» виступила Лисенко О. Ю. – начальник 

фінансового управління міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Бистров  

Віктор Едуардович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 
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Депутат 

Римаренко 

Сергій Сергійович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Депутат   

Бакшун  

Іван Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

Депутат 

Воробйов  

Сергій Олександрович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат 

Гусак  

Регіна Вікторівна  

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Поляков 

Антон 

 

- громадський активіст 

 

Міська рада з шістнадцятого питання порядку денного сорок другої 

сесії міської ради сьомого скликання рішення не прийняла. 

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 17 

НІ  3 

УТРИМАЛИСЬ 4 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 9 

 

Щодо сімнадцятого питання порядку денного «Про внесення змін і 

доповнень до рішення міської ради від 29 листопада 2018 року № 36/VII-33 

«Про міський бюджет на 2019 рік» зі змінами і доповненнями (№ 38/VII-6,   

№ 39/VII-14, № 40/VII-8, № 41/VII-10)» виступила Лисенко О. Ю. – 

начальник фінансового управління міської ради. 

 

Міська рада з сімнадцятого питання порядку денного сорок другої сесії 

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 15, яке 

додається.  
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Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 31 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 5 

 

Щодо вісімнадцятого питання порядку денного «Про надання дозволів 

на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) громадянам – учасникам 

АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей загиблих 

учасників АТО для індивідуального садівництва, для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка), для індивідуального дачного будівництва, 

індивідуального садівництва, будівництва індивідуальних гаражів та 

особистого селянського господарства» виступив Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Коваленко  

Володимир Вікторович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

 

Депутат 

Осіковська  

Наталія Сергіївна  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

підприємництва, туризму та інвестиційної 

діяльності 

 

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

 

Міська рада з вісімнадцятого питання порядку денного сорок другої 

сесії міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 16, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 
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Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 30 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 4 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Результати голосування по пункту 24 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

31 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Щодо дев’ятнадцятого питання порядку денного «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних 

документацій із землеустрою, передачу земельних ділянок у власність та 

оренду громадянам для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального 

садівництва, будівництва індивідуальних гаражів, учасникам АТО, 

учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей загиблих учасників 

АТО, для індивідуального дачного будівництва» виступив Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяв участь: 

 

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
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Міська рада з дев’ятнадцятого питання порядку денного сорок другої 

сесії міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 17, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Результати голосування по пункту 16 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 22 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 11 

 

Щодо двадцятого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат  

Старіков  

Роман Михейович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 
 

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат   

Бакшун  

Іван Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 
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Депутат 

Тарасовець  

Олександр Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Сердюк 

Олександр Вікторович  

 

- заступник директора КП 

«Чернігівбудінвест» міської ради 

Депутат 

Воробйов  

Сергій Олександрович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат 

Коваленко  

Володимир Вікторович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

 

Калюжний 

Сергій Сергійович 

 

- начальник управління архітектури та 

містобудування міської ради  

 

Депутат 

Ковтун  

Ярослав Васильович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

 

Шкуріна 

Людмила Григорівна 

 

- начальник управління державного 

архітектурно-будівельного контролю 

міської ради 

 

 

Міська рада з двадцятого питання порядку денного сорок другої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 18, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 
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Результати голосування по пункту 11 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 24 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Щодо двадцять першого питання порядку денного «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних 

документацій із землеустрою, надання, вилучення і передачу земельних 

ділянок юридичним і фізичним особам» виступив Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат  

Шерстюк  

Жанна Володимирівна  
 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

Депутат 

Іванченко 

Віктор Григорович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

Депутат   

Бакшун  

Іван Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

Почеп 

Вячеслав Ігорович 

- начальник управління капітального 

будівництва міської ради 

 

 

Депутат 

Тарасовець  

Олександр Миколайович  

 

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Депутат 

Бистров  

Віктор Едуардович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 
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Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат  

Білогура 

Василь Олексійович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 

 

Депутат 

Коваленко  

Володимир Вікторович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

 

Депутат  

Старіков  

Роман Михейович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

 

Міська рада з двадцять першого питання порядку денного сорок другої 

сесії  міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 19, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 1.1 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 26 

НІ  0 
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УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Результати голосування по пункту 3.2 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 7 

 

Результати голосування по пункту 3.3 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 7 

 

Результати голосування по пункту 16 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

27 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 19 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

32 

ТАК 23 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 9 
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Результати голосування по пункту 21 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 24 проекту рішення: 

 
 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Результати голосування по пункту 25 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо двадцять другого питання порядку денного «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Кирієнко 

Сергій Владиславович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат  

Старіков  

Роман Михейович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 
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Депутат 

Тарасовець  

Олександр Миколайович  

 

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

Оксана Хунта 

 

- представник «Сівертексу» 

Депутат 

Березинець  

Ірина Геннадіївна  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Міська рада з двадцять другого питання порядку денного сорок другої 

сесії міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 42/VII – 20, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 22 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 6 

 

Результати голосування по пункту 2 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Результати голосування по пункту 13 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 25 

НІ  0 
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УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Результати голосування по пункту 23 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 24 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Результати голосування по пункту 25 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 26 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 38 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 
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НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 67 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 69 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Результати голосування по пункту 83 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 22 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 7 

 

Результати голосування по пункту 90 проекту рішення: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо двадцять третього питання порядку денного «Про продаж 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення» міська рада 

прийняла рішення № 42/VII – 21, яке додається.  
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Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо двадцять четвертого питання порядку денного «Про Звернення 

Чернігівської міської ради до Прем’єр-міністра України щодо формування 

ціни на газ та вирішення інших проблемних питань теплогенерації» міська 

рада прийняла рішення № 42/VII – 22, яке додається  

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо двадцять п’ятого питання порядку денного «Про залучення 

технічної допомоги (консультаційних послуг) щодо реалізації проекту 

«Термомодернізація будівель бюджетних закладів міста Чернігова» міська 

рада прийняла рішення № 42/VII – 23, яке додається  

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 29 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо двадцять шостого питання порядку денного «Про Звернення до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо внесення змін до Земельного кодексу України в частині продажу 

земельних ділянок комунальної власності та прав на них на електронних 

земельних торгах» міська рада прийняла рішення № 42/VII – 24, яке 

додається  
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Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо двадцять сьомого питання порядку денного «Про пільговий 

проїзд дітей (учнів) шкільного віку м. Чернігова в міському електричному 

транспорті» виступила Шерстюк Ж. В. – депутат міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат  

Білогура 

Василь Олексійович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 
 

Депутат  

Козир  

Володимир Олександрович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Лисенко 

Олена Юріївна 

 

- начальник фінансового управління 

міської ради 

Миколаєнко 

Роман Сергійович 

 

- начальник юридичного відділу міської 

ради 

Депутат 

Березинець  

Ірина Геннадіївна  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Міська рада з двадцять сьомого питання порядку денного сорок другої 

сесії міської ради сьомого скликання рішення не прийняла. 

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 17 

НІ  1 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 11 
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Щодо двадцять восьмого питання порядку денного «Про депутатські 

запити» було розглянуто запити депутатів міської ради: 

 

Запит депутата Бакшуна І. М. щодо визначення офіційних зупинок по 

вул. Київській, та забезпечення їх благоустрою, а також затвердження 

розкладу руху автобусних маршрутів № 3 та № 17, належного освітлення 

вулиці, облаштування безпечних пішохідних переходів в зоні визначених 

автобусних зупинок. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 25, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
 

Запит депутата Овчаренко В. С. щодо асфальтування пошкоджених 

ділянок пішохідних тротуарів від вул. Доценка,10 до ЗОШ №12, від вул. 

Доценка,17-А до вул. Доценка,17, від вул. Доценка,21 до вул. Доценка,27. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 26, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Овчаренко В. С. щодо асфальтування дороги, що 

проходить уздовж будинків від вул. Бєлова,21 корпус 1 до вул. Бєлова,23, 

корпус 2. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 27, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 28 
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ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Якубової Г. В. заборони встановлення сміттєвих 

контейнерів біля дитячого майданчику по вул. Рокоссовського, 50, 60, 62 та 

встановлення спортивного обладнання на майданчику, яке було знищено. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 28, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Старікова Р. М. щодо можливість встановлення системи 

індивідуального опалення в будинку№6 по вул. 2-й кілометр. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 29, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Гусак Р. В. щодо великого нарахування за тепло 

мешканцям будинку по пр. Перемоги, 145 кв.38 та можливості встановлення 

індивідуального опалення. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 30, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 28 
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ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

Запит депутатів Гусак Р. В., Воробйова С. О., Кирієнка С. В. щодо 

необхідності ремонту асфальтного покриття на пішохідних доріжках біля 

входу до подвір’я школи №7 зі сторони проспекту Перемоги,193. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 31, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Вакуленка С. В. щодо встановлення знаку 5.16 

«Напрямок руху по смугам» на перехресті вул. В’ячеслава Чорновола та           

проспекту Миру. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 32, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Вакуленка С. В. щодо проведення ремонту асфальтного 

покриття внутрішньобудинкових проїздів біля житлових будинків по вул. 

Шевченка, 2, 4, 8; вул. 1-ї Гвардійської Армії, 4, 6, 8, 10, 12\6, 14, 37, 39; вул. 

І. Самострова, 9, 11. 
 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 33, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 28 
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ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Тарасова В. В. необхідності ремонту 

внутрішньобудинкового проїзду біля будинків по проспекту Миру,52, 54, 56 

та внесення до переліку об’єктів, де буде проводитися капітальний чи 

поточний ремонт внутрішньобудинкових проїздів у 2019-2020 роках. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 34, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Носка М. О. щодо ремонту асфальтного покриття на 

перехресті вул. О. Молодчого та пр. Перемоги (навпроти будівлі Деснянської 

районної ради). 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 35, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Коваленка В. В. щодо незакінченого капітального 

ремонту по вул. Авіаторів від вул. Льотної до вул. Олега Кошового. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 36, яке додається. 

 

Результати голосування: 
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Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Козиря В. О. щодо ремонту асфальтного покриття доріг 

та пішохідних зон між житловими будинками по вул. Радченка, вул. 

Радченка12 та14 (облаштування пішохідної доріжки), вул. І. Богуна,46А-48, 

вул. І. Богуна,54 (ремонт пішохідної доріжки), проїзд між будинками вул. 

Самострова,22 та вул. вул. І. Богуна,46А. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 37, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Козиря В. О. щодо облаштування дитячого ігрового 

майданчику на прибудинковій території будинку №15 по вул. В’ячеслава 

Чорновола. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 38, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Березинець І. Г. щодо виділення коштів (переведення з 

інших менш важливих запланованих витрат) на ремонт вбиралень у школах 

міста. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 39, яке додається. 
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Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Запит депутата Летути В. В. щодо ремонту дороги по вул. Стрілецькій, 

яка була зруйнована внаслідок прокладання каналізаційних мереж. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 42/VII - 40, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 27 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо двадцять дев’ятого питання порядку денного «Різне» виступили 

депутати міської ради: Тимошенко О. В., Кирієнко С. В., Воробйов С. О., 

Іванченко В. Г., Бакшун І. М., начальник управління житлово-комунального 

господарства міської ради Куц Я. В. 

 

Міський голова при розгляді питань проекту порядку денного дав 

протокольні доручення: начальнику управління земельних ресурсів 

Дмитренку В. Л. до 10.06.2019р. опрацювати питання підняття відсоткової 

ставки до 12% плати за оренду землі для всіх автозаправних станцій міста та 

за результатами винести дане питання на розгляд чергової сесії міської ради. 

Начальнику управління житлово-комунального господарства             

Куцу Я. В. до 03.06.2019 року вивчити питання щодо відновлення та ремонту 

дитячого майданчику по вул. Незалежності, буд.76,78,80, який знаходиться в 

аварійному стані. 

 

Оскільки всі питання порядку денного були розглянуті, міський голова 

оголосив 42 сесію міської ради сьомого скликання закритою. 

 

 

 

 

Міський голова        В. АТРОШЕНКО 


